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Advies Algemene raadscommissie Gemeente Hoorn d.d. 31 januari 2023 

Onderwerp:  Meningvormende bespreking pilot inpandige bewaakte fietsenstalling 
Zaaknr.: 1966324

Advies: De commissie is het overwegend eens met de beredenering van het college. De 
kosten voor een bewaakte, inpandige fietsenstalling zijn te hoog en de commissie is 
grotendeels akkoord met de inzet van het budget voor stapsgewijze verbetering. Over de 
precieze uitvoering daarvan verschilt de commissie van mening. Ten slotte kan het merendeel 
van de commissie zich vinden in tijdelijk pop-up fietsenstallingen op autoparkeerplekken.
Wethouder Assendelft legt in april een besluitvormend voorstel voor aan de raad over de 
besteding van de gereserveerde gelden. 

Hoofdlijn discussie commissie
De commissie acht de kosten van de bewaakte, inpandige fietsenstalling te hoog. Zij kan 
instemmen met het voorstel om het budget in te zetten voor stapsgewijze verbetering. Een 
aantal fracties geven daarbij ook aan dat de bewaakte fietsenstalling op de Veemarkt 
nauwelijks wordt gebruikt. 
De fractie Liberaal Hoorn is van mening dat de gereserveerde gelden moeten worden ingezet 
voor een ander doel dan fietsparkeren. 
De fractie ÉénHoorn geeft aan dat de problematiek zich niet alleen afspeelt op de Roode 
Steen en het Kerkplein, maar ook in het havengebied en rondom de Vale Hen. 
De fracties Sociaal Hoorn en ChristenUnie vragen de wethouder of ook gekeken is naar een 
andere locatie voor een inpandig, bewaakte fietsenstalling. 
De fractie ChristenUnie vraagt de wethouder om bij de verdere uitvoering rekening te houden 
met de integraliteit van het gebied. De raad besoreekt binnenkort ook voorstellen over de 
evaluatie van het vernieuwde Kerkplein en de coronaterrassen.

Inzetten budget voor stapsgewijze verbetering 
De commissie is het overwegend eens met het voorstel om het gereserveerde budget in te 
zetten voor een stapsgewijze verbetering. In de precieze uitvoering verschillen fracties van 
mening. De fractie D66 opteert voor een ‘gedurfde variant’, terwijl de Fractie Tonnaer vraagt 
om kleine maatregelen ten behoeve van fietsparkeren. 

Opheffen parkeerplaatsen / pop-up fietsenstalling 
De commissie is verdeeld over het voorstel om parkeerplaatsen op te offeren voor 
fietsenstallingen. Wel is het merendeel van de commissie het eens met het plaatsen van 
tijdelijke pop-up fietsenstallingen op betaalde parkeerplekken.  Dit moet volgens de commissie 
wel in goed overleg plaatsvinden met de omwonenden en ondernemers. De fietsenstallingen 
mogen daarbij geen hindernis zijn voor de terrassen van ondernemers. Ook zijn de fracties 
GroenLinks, Sociaal Hoorn en Fractie Tonnaer in verschillende mate voor een permanente 
fietsenstalling, al dan niet op het Kerkplein. 
Verschillende fracties geven de wethouder daarbij aandachtspunten mee als het beter 
aanwijzen van fietsparkeerplekken, het meenemen van de mogelijkheid om fietsen ook te 
bevestigen aan de stalling en de druk op de handhavingscapaciteit bij een fietsparkeerverbod. 

Reactie wethouder 
Wethouder Assendelft reageert dat de input uit deze meningvormende discussie wordt 
meegenomen. In april wordt een besluitvormend voorstel aan de raad voorgelegd over de inzet 
van de gelden. Daarbij geeft wethouder Assendelft aan dat er uiteindelijk ook gekeken zal 
worden de fietsparkeersituatie in wijkcentra. 
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Daarnaast reageert wethouder Assendelft op de vraag over een alternatieve locatie dat er 
weinig locaties zijn in de binnenstad waar een inpandig, bewaakte fietsenstalling mogelijk is. 
Ook vanwege de ligging van het Kerkplein – aan het begin van de marktroute en dicht bij het 
uitgaansgebied – is het Kerkplein als primaire locatie genomen. 
De integraliteit wordt volgens wethouder Assendelft ook geborgd bij de verdere ontwikkelingen 
op dit gebied. 
De opmerking over het beter aanwijzen van fietsparkeerplekken en de mogelijkheid om de 
fietsen te bevestigen aan de stalling worden meegenomen door wethouder Assendelft. 
Wethouder Assendelft geeft aan dat ook onderzocht zal worden waarom de bewaakte 
fietsenstalling op de Veemarkt niet vaak gebruikt wordt. Wethouder Assendelft geeft wel aan 
dat deze fietsenstalling behouden zal blijven. 
Het plaatsen van eventuele fietsenstallingen zal volgens wethouder Assendelft in overleg 
gaan met ondernemers en omwonenden. Met de terrassen op het Kerkplein wordt rekening 
gehouden. 
Ten slotte geeft wethouder Assendelft aan dat op den duur ook zal worden gekeken naar de 
Vale Hen en het havengebied als het gaat om de aanpak van fietsparkeren. 

Toezeggingen
-

Marieke Rijk, voorzitter Boyd de Groot, commissiegriffier


